
Starostovia Lamača a Dúbravky vítajú spustenie výstavby protihlukovej steny na diaľnici 
D2 

 

Bratislava, 14. apríla 2025 – Obyvatelia bratislavských mestských častí Lamač a Dúbravka sa 
po rokoch dočkali prvého konkrétneho kroku k zníženiu nadmerného hluku z diaľnice D2. 
Národná diaľničná spoločnosť (NDS) spustila prípravné práce na výstavbe protihlukovej 
steny, ktorá má zásadným spôsobom zlepšiť kvalitu života v tejto lokalite. Starostovia oboch 
mestských častí – Igor Polakovič (Lamač) a Martin Zaťovič (Dúbravka) – krok vítajú ako 
nevyhnutné opatrenie a zároveň oceňujú konštruktívny prístup NDS. 

„Za poslednú dekádu evidujeme zásadný nárast intenzity dopravy a s tým aj hluku na tomto 
úseku. Zároveň sa na diaľnici zvýšila maximálna povolená rýchlosť. S pribúdajúcim 
množstvom vozidiel a zmenou režimu dopravy prirodzene stúpa hluk, ktorý zásadným 
spôsobom znižuje kvalitu života obyvateľov v dosahu D2. Som rád, že vyhrala zodpovednosť 
a konečne sa Lamačania dočkajú štipky pokoja,“ uviedol starosta Mestskej časti Bratislava-
Lamača Igor Polakovič. 

Ako ďalej dodáva, obyvatelia sa o výstavbu modernej protihlukovej steny usilovali už dlhé 
roky. Spustenie prác je podľa jeho slov významným krokom k naplneniu dlho odkladaného 
záväzku voči miestnym obyvateľom. 

Starosta Dúbravky Martin Zaťovič pripomína, že nadmerný hluk má zásadný dopad nielen na 
komfort, ale aj zdravie ľudí. 

„V oboch mestských častiach žije množstvo starších ľudí, ale aj mladých rodín s deťmi. 
Neúmerný hluk z diaľnice, najmä v nočných hodinách, prináša nielen nepohodlie, ale môže 
mať aj negatívne zdravotné dopady. Žiaden rodič nechce, aby sa ich deti učili, hrali a 
oddychovali vystavené neúmernému hluku z dopravy. Uvedomujem si, že samotnú výstavbu 
protihlukovej steny budú sprevádzať dopravné obmedzenia, a preto prosím všetkých vodičov 
o trpezlivosť a ohľaduplnosť. Verím, že budú mať porozumenie pre dočasný dopravný 
diskomfort spojený s výstavbou protihlukovej steny,“ apeluje Zaťovič. 

O protihlukovej stene na D2 pri Lamači sa hovorí už viac ako desaťročie. Podľa oboch 
predstaviteľov samosprávy je aktuálne najdôležitejšie, že sa konečne protihlukové opatrenie 
začalo realizovať. Podľa medializovaných informácií sa už dnes začínajú prvé prípravné práce 
– výmena verejného osvetlenia a modernizácia informačného systému na diaľnici. Obaja 
starostovia zdôrazňujú, že v tejto fáze je najdôležitejšie, že sa realizácia protihlukovej steny 
konečne rozbehla. 

Zároveň apelujú na NDS a Ministerstvo dopravy SR, aby sa v rámci plánovaného 
dynamického riadenia dopravy zaviedlo v nočných hodinách zníženie maximálnej povolenej 
rýchlosti na diaľnici D2. Podľa starostov ide o štandardný krok v mestách po celej Európe, 
ktorý dokáže výrazne znížiť hlukovú záťaž na obyvateľstvo v dotknutých oblastiach.  

 


